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FORSLAG TIL NYE VEDTEKTER FOR KONTROLLUTVALGAN IS 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 026   

Arkivsaksnr.: 10/515   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

75/10 Kommunestyret 16.12.2010 

9/11 Formannskapet 22.02.2011 

6/11 Kommunestyret 24.02.2011 

37/11 Formannskapet 14.06.2011 

/ Kommunestyret  

 

Innstilling: 

De framlagte forslagene til vedtekter godkjennes med følgende merknad: 
 
Da selskapet ikke er eget rettssubjekt bør arbeidsgiveransvaret tillegges Finnmark 
fylkeskommune. 
 

 

 
Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Kommunestyret fattet følgende enstemmig vedtak i møte den 24.02.2011: 
 
”Berlevåg kommune anser ikke interkommunalt selskap (IKS) som en hensiktsmessig 
organisering av kontrollutvalgenes sekretariat og ønsker ikke å gå inn som eier i et 
nytt selskap. 
 
Berlevåg kommune anbefaler at sekretariatet organiseres som interkommunalt 
samarbeid etter kommuneloven § 27.” 
 
Da det etter kontrollutvalgets oppfatning er viktig at nye vedtekter godkjennes, 
behandlet utvalget forslaget om nye vedtekter for Kontrollutvalgan IS på nytt den 
11.05.2011. Følgende vedtak ble fattet: 
 
”De framlagte forslagene til vedtekter godkjennes.” 
 
Gjeldende og forslag til nye vedtekter følger vedlagt. 
 
Vurdering: 
De gjeldende vedtektene er svært mangelfulle. De inneholder bl.a. ingen 
bestemmelser om kostnadsfordeling. De fleste manglene er rettet opp i det nye 
forslaget. Likevel vil rådmannen påpeke følgende: 
 
Til kap. 5 og kap. 7, pkt. 7.5, tilsettingsforhold: 
I et interkommunalt selskap etter kommuneloven § 27 er personalet tilsatt i en 
kommune/fylkeskommune, vanligvis vertskommunen. Overordnet vil da være 
rådmannen evt. en virksomhetsleder i vertkommunen. Dette går ikke fram av kap. 5 
eller 7 der det heter at det er styret som har instruksjonsmyndighet overfor leder. I og 
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med at selskapet ikke er eget rettssubjekt, vil rådmannen også stille spørsmålstegn 
ved de tilsattes pensjonsforhold. Skal de tilsatte være medlem av fylkeskommunens 
pensjonsordning når de ikke er formelt tilsatt i fylkeskommunen? 
 
 
 
Vedlegg: 
Nåværende vedtekter 
Forslag til nye vedtekter 
Oversikt over forskjellige forhold ved interkommunale selskaper etter kommuneloven 
§ 27. 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Melding om vedtak (gjengitt ovenfor) fra kontrollutvalget av 12.05.2011. 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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Gjeldende vedtekter: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Forslag til nye vedtekter: 
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 § 27  
Interkommunale selskap 

Selskapsforhold 

Eget rettsubjekt Nei 

Lovmessige rammer Kml. § 27 

Hvem representerer 
selskapet? 

Styret  

Hva kan delegeres? Myndighet til å treffe avgjørelser som angår virksomhetens drift og 
organisering 

Ansvar for deltakerne Ubegrenset proratisk ansvar, mulig avtale del av vertskommunen 

Registrering i Brreg? Registreres som organisasjonsledd i vertskommunen 

Deltakerforhold 

Hvem kan delta? Kommuner og fylkeskommuner 

Kan selskapet eie 
andre selskaper? 

Nei, vertskommunen 

Styringsmulighet for 
deltakere 

Sammensetning av styret og utferdigelse av vedtektene 

Deltakernes organ Styret 

Møte- og stemmerett i 
deltakerorganet 

Gjennom deltakelse i styret 

Samarbeidets organer 

Øverste forvalter Styret har myndighet innenfor virksomhetens drift og organisering ellers 
ligger dette til de samarbeidende kommunene 

Mulighet til å påvirke 
forvaltning i selskapet 

Gjennom styret, vedtekter 

Administrativ leder  Vedkommende vil mest sannsynlig være underlagt rådmannen 
fylkeskommunen 

Myndighet og ansvar 
til styringsorganet 

Svært begrenset – virksomhetens drift og organisering  

Økonomiske forhold 

Låneopptak Vedtektene kan bestemme at styret har myndighet til å ta opp lån 

Regnskapsprinsipp Kommunale regnskapsprinsipper 

Ekstern innsyn 

Offentlighetsloven/ 
Forvaltningsloven 

Gjelder fullt ut 

Åpne møter i 
styringsorganene 

Åpent, kml. § 31 gjelder 

Personalforhold 

Ansettelsesforhold Ansatt i en eller annen kommune (vanligvis en vertskommune) 

Tariffavtale Medlemskap i kommunen gjennom KS eller selvstendig medlemskap i 
KS Bedrift 

Formelt 
arbeidsgiveransvar 

Kommunen/ fylkeskommunen 
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KULTURPRISEN OG UNGDOMMENES KULTURPRIS 2011 

 

 

Saksbehandler:  Siv  Efraimsen Arkiv: C03   

Arkivsaksnr.: 11/234   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

38/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Saken legges fram i møtet. 
 
 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
 
 
Vurdering: 
 
 
Vedlegg: 
 
Statutter for tildeling av Berlevåg kommunes kulturpris og statutter for tildeling av 
”ungdommens kulturpris”. 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
 
Foreslåtte kandidater til Kulturpris 2010 og Ungdommens kulturpris 2010. 
Tidligere tildelte kulturprisvinnere og ungdommens kulturpris 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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Side 12 av 32   

SØKNAD OM SPONSORSTØTTE- BERLEVÅG FOTBALLKLUBB 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 223 C21   

Arkivsaksnr.: 11/258   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

39/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Formannskapet finner ikke å kunne innvilge søknaden fra Berlevåg Fotballklubb. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
I e-post den 11.04.2011 har vi mottatt følgende søknad fra Berlevåg Fotallklubbs A-
lag om sponsorstøtte: 
 

 
 
Vurdering: 
Rådmannen finner ikke å kunne anbefale søknaden og minner om at Berlevåg 
kommune tidligere har støttet fotballklubben med betydelige beløp, både til 
advokathjelp og ved å overta fotballbanen.  
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM STØTTE 

BERLEVÅG MANNSANGFORENING 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 223 C31   

Arkivsaksnr.: 11/324   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

40/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Da det ikke finnes midler , finner Berlevåg kommune ikke å kunne innvilge søknaden 
om et tilskudd på kr 120 000 til Berlevåg Mannsangforening.  
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Det vises til vedlagte søknad i brev av 22.03.2011 der det søkes om et tilskudd på  
kr 13 000. I e-post den 25.05.2011 blir beløpet det søkes om korrigert til kr 130 000. 
Samme dato mottok vi et foreløpig budsjett for Danmarksturen der søknadsbeløpet er 
kr 120 000. Budsjettoppsettet vedlegges. 
 
En velger derfor å anse kr 120 000 som det endelige søknadsbeløpet. 
 
Når det gjelder punktet om opprustning av sangerhuset, kan vi opplyse at det ble 
bevilget kr 20 000 av BLI-midlene i 2010.  
 
Vurdering: 
Berlevåg kommune har ikke avsatt midler av denne størrelse til et slikt formål, og 
rådmannen finner ikke å kunne anbefale at søknaden innvilges. Kommunen har 
tidligere gitt tilskudd til ungdom og barn har deltatt i Norway Cup, men det har ikke 
vært praksis å gitt støtte til voksne. 
 
Vedlegg: 
Søknad av 22.03.2011 
Budsjettoppsett 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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                                               Berlevåg Mannsangforening 

         

         

 

 Konsertturne Danmark 2.juni - 5.juni 2011 

        

        Foreløpig budsjett 
      

        Utgifter: 
       

        Flybilletter Kirkenes København 25 stk à 4000,- 100000,- 
  Transport   Berlevåg Kirkenes  

  
     5000,- 

  Transport   Kastrup Taastrup Hotell 
 

   10000,- 
  Transport   Taastrup  Konserter 

  
   10000,- 

  Hotell Taastrup  
 

25 stk à 2000,-    50000,- 
  Totalt utgifter 

   
175000,- 

  

        

        Inntekter: 
       

        Egenandeler 
 

25 stk à 2000,-  50000,- 
  Billett inntekter 

   
 5000,- 

  Tilskudd 
    

120000,- 
  Totalt inntekter 

   
175000,- 
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SØKNAD OM STØTTE TIL UNIFORMSKJØP 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 223 C32   

Arkivsaksnr.: 11/385   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

41/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Innstilling ettersendes. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Vi har mottatt følgende søknad fra Berlevåg hornmusikk: 
 

 
 
Vurdering: 
Rådmannen har vært tilbakeholden med hensyn til å tilrå støtte til foreninger og lag 
med voksne medlemmer, jfr søknadene fra mannsangforeningen og fotballklubben. 
En har prioritert tilskudd til barn og unge. Imidlertid har hornmusikken store utgifter til 
instrumenter, noe de andre foreningene ikke har.  
 
Vedlegg: 
Søknad av 26.05.11 (gjengitt ovenfor) 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM KONSESJON PÅ ERVERV AV FAST EIENDOM I HENHOLD 

TIL KONSESJONSLOVEN 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: GNR 6 bnr39  

Arkivsaksnr.: 11/360   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

42/11 Formannskapet 14.06.2011 

/ Kommunestyret  

 

Innstilling: 

Christianne Erlandsen og Morten Winsents gis konsesjon for erverv av gnr 6 bnr 39 i 
Berlevåg kommune. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Christianne Erlandsen og Morten Winsents har søkt om konsesjon for erverv av gnr 6 
bnr 39 på Veineshalsen (se vedlagte kartutsnitt). Eiendommen er på 1221 m2. 
Formålet er turismesatsing. 
 
Konsesjonsloven er primært rettet mot landbrukseiendommer.  Loven har til formål å 
regulere og kontrollere omsetningen av fast eiendom for å oppnå et effektivt vern om 
landbrukets produksjonsarealer og slike eier- og bruksforhold som er mest gagnlige 
for samfunnet, bl.a. for å tilgodese:  

1. framtidige generasjoners behov.  

2. landbruksnæringen.  

3. behovet for utbyggingsgrunn.  

4. hensynet til miljøet, allmenne naturverninteresser og friluftsinteresser.  

5. hensynet til bosettingen.  

 
I dette tilfellet er det ikke jordbrukseiendom, men ettersom ervervet ikke kommer inn 
under reglene om konsesjonsfrihet, må det gis konsesjon før ervervet kan 
gjennomføres. I henhold til konsesjonsloven er det kommunen som gir konsesjon. 
 
Vurdering: 
Rådmannen har ingen merknader til søknaden da erverv av eiendommen ikke vil 
være i strid med lovens formål, og en tilrår at søknaden innvilges. 
 
Vedlegg: 
Kartutsnitt 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FOR BARMARKSKJØRING 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/370   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

43/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Bjarne Johnsen, 9980 BERLEVÅG. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 
 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
 
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Bjarne Johnsen har søkt om fornyelse av sin dispensasjon for kjøring fra Stormyra til 
Gulgo. Siden 1991 har praksis vært å gi hytteeiere i Gulgo slik dispensasjon for 10 
turer per sesong i fem år. 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad av 23.05.2011 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FRA MOTORFERDSELSLOVEN IFM LANDING 

MED HELIKOPTER 

 

Saksbehandler:  Robert Moan Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/395   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

44/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Norsk institutt for skog og landskap gis dispensasjon fra motorferdselsloven for 
landing med helikopter i Berlevåg kommune sommeren 2011. Formålet er 
arealkartlegging. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Norsk institutt for skog og landskap har i brev av 31.05.2011 søkt om dispensasjon 
fra motorferdselsloven for å lande med helikopter i Berlevåg kommune. 
 
Instituttet gjennomfører en landsomfattende arealkartlegging som skal inngå i et 
arealregnskap for Norge. Hensikten er å skaffe oversikt over mengde og typer 
vegetasjon og andre arealtyper. Sommeren 2011 skal undersøkelsen gjennomføres i 
Finnmark, og i denne forbindelse søkes det om dispensasjo0n for landing med 
helikopter. Vedlagte kart viser hvilke flater som skal kartlegges her i fylket. 
 
 
 
Vedlegg: 
Kart 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad av 31.05.2011 fra Norsk institutt for skog og landskap 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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FORNYELSE AV DISPENSASJON FOR BARMARKSKJØRING 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/402   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

45/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Trond Nilsen, 9980 BERLEVÅG. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 
 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
 
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Trond Nilsen har søkt om fornyelse av sin dispensasjon for kjøring fra Stormyra til 
Gulgo. Siden 1991 har praksis vært å gi hytteeiere i Gulgo slik dispensasjon for 10 
turer per sesong i fem år. 
 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad fra Trond Nilsen av 06.06.11 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING UNDER SOMMER I BERLEVÅG 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: U63   

Arkivsaksnr.: 11/404   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

46/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Berlevåg fotballklubbs A-lag gis midlertidig skjenkebevilling for øl, vin og brennevin på 
samfunnshuset den 23.07.2011. 
 
Skjenketider:  
Øl og vin: Fra kl. 2000 til kl. 0200. Brennevin: Fra kl. 2000 til kl. 2400. 
Ansvarlige: Morten A. Olsen og Steinar Mathisen. 
All skjenking skal skje innendørs på samfunnshuset. 
 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Berlevåg fotballklubbs A-lag søker i brev av 03.06.2011 om midlertidig 
skjenkebevilling for øl, vin og brennevin under avslutningsfesten for Sommer i 
Berlevåg på samfunnshuset den 23.07.2011. 
 
Som ansvarlige er oppgitt Morten A. Olsen og Steinar Mathisen. 
 
Vurdering: 
Tilsvarende søknader er innvilget hvert år etter at Sommer i Berlevåg startet, og 
rådmannen tilrår at samme praksis følges i år. 
 
I søknaden anføres det at det kan være aktuelt med matservering utendørs, men 
rådmannen vil ikke anbefale skjenking utendørs av kontrollmessige hensyn. 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad av 03.07.2011  
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann
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ÅRSREGNSKAP 2010 

 

 

Saksbehandler:  Vibeke Richardsen Arkiv: 210   

Arkivsaksnr.: 11/296   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

47/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Årsregnskapet for 2010 for Berlevåg kommune godkjennes slik det foreligger. 
 
 

 

 
Bakgrunn: 
Kommuner skal for hvert kalenderår utarbeide årsregnskap og årsberetning. 
 
Årsregnskapet skal omfatte alle økonomiske midler som disponeres for året, og 
anvendelsen av midlene. Alle kjente utgifter og inntekter i året skal tas med i 
årsregnskapet for vedkommende år, enten de er betalt eller ikke når årsregnskapet 
avsluttes. Årsregnskapet skal utføres i overensstemmelse med god kommunal 
regnskapsskikk.  
 
Kommunestyret vedtar selv årsregnskapet. Vedtaket treffes på grunnlag av innstilling 
fra formannskapet.  
 
Kontrollutvalget skal avgi uttalelse om årsregnskapet til kommunestyret. Uttalelsen 
skal være formannskapet i hende tidsnok til at det kan tas hensyn til den før dette 
organet avgir innstilling om årsregnskapet til kommunestyret/fylkestinget.   
 
Vi har ikke mottatt revisjonsberetningen og kontrollutvalget har ennå ikke behandlet 
saken. Dersom den blir behandlet før formannskapsmøtet, vil revisjonsberetning og 
vedtaket bli ettersendt.  
 
 
Vurdering: 
Rådmannen viser til tidligere framlagte årsmelding når det gjelder kommentarer til 
regnskapet. 
 
 
Vedlegg: 
Revisjonsberetning 
Regnskap 2010 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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ÅRSMELDING 2010 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 004   

Arkivsaksnr.: 11/424   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

54/11 Formannskapet 14.06.2011 

/ Kommunestyret  

 

Innstilling: 

Årsmelding for 2010 tas til orientering 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Rådmannen viser til vedlagte årsmelding for 2010. 
 
 
 
Vedlegg: 
Årsmelding 2010 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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DISPONERING AV UDISPONERT OVERSKUDD 2010 

 

 

Saksbehandler:  Vibeke Richardsen Arkiv: 212   

Arkivsaksnr.: 11/407   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

48/11 Formannskapet 14.06.2011 

/ Kommunestyret  

 

Innstilling: 

Det udisponerte overskuddet for 2010 til disponering er kr 842 380,12. Overskuddet 
fordeles slik: 

 Beløp: 

Lederopplæring av 
sykepleierne 

Kr 303 000,00 

Nedbetaling lån DNB Kr 180 000,00 
Tilskudd Berlevåg 
Aktivitetslag 

Kr   15 000,00 

Styrking Egenkapitalfondet Kr 344 380,12 

Sum disponering Kr 842 380,12 

 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Kommunens regnskap for 2010 viser et ikke disponert overskudd på kr 842 380,12. 
Dette må disponeres i påfølgende regnskapsår. 
 
 
Vurdering: 
Det bes om at årsoverskuddet for 2010 fordeles på følgende måte: 
 
Eldremilliarden: 
Regjeringen økte de frie inntektene til kommunene med 1 mrd. kroner i 2010. 
Begrunnelsen var at det ville gi kommunen bedre muligheter til å gjennomføre 
nødvendige utbygging av sykehjem og omsorgsboliger, og utvikle en verdig 
eldreomsorg.  
 
Berlevåg kommunes mottok i desember 2010 kr 303 000 av eldremilliarden. 
 
Eldrerådet behandlet den 15.04.11 sak vedrørende eldremilliarden (sak 7/11). 
Følgende vedtak ble fattet:  
 
 Eldrerådet viser til rammebeløpet ca. kr 300 000 som Berlevåg kommune er tildelt av 
den statlige ”eldremilliarden”, og vil sterkt tilrå at beløpet i sin helhet brukes til 
konkrete tiltak som angår eldreomsorgen i kommunen. Rådet viser i den 
sammenheng til vedlagte brosjyre fra Pensjonistforbundet. 
Enstemmig vedtatt 
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Midlene er gitt som frie inntekter og i følge St.prp 29 S (2010-2011) kan de bl.a. 
brukes til å betale ned gjeld, settes i fond eller finansiere kommunens egenandel ved 
utbygging av sykehjemsplasser og omsorgsboliger: 
 
Den positive utviklingen som har vært på helsesenteret kan bare fortsette ved at vi 
opprettholder fokuset på lederopplæring. Rådmannen ønsker derfor å sette av disse 
midlene til lederopplæring av sykepleierne på helsesenteret (økt utgift 
115009.3902.253 kr 303 000). 
 
LÅN DNB: 
Berlevåg kommune har et lån fra 1999 i DNB som administrasjonen ønsker å betale 
ut. Restsaldo på lånet var per 3. juni kr 175 535,-. DNB har litt høyere renter enn det 
Kommunalbanken og KLP Kommunekreditt klarer å tilby, og administrasjonen ønsker 
å betale det ned for å få bedre handlingsfrihet. Ved utbetaling vil kommunen måtte 
betale renter til utbetalingsdatoen, så beløpet vil bli noe høyere enn 175.535,-. Hva 
beløpet eksakt blir avhenger av datoen for utbetalingen. Ekstraordinære avdrag på 
lån skal i følge regnskapsforskriftene utgiftsføres i investeringsregnskapet og det må 
derfor overføres midler fra driftsregnskapet til investeringsregnskapet. Får da 
følgende økninger i budsjettet: 
(Overføring investeringsregnskapet (økt utgift 157000.9400.880) kr 180 000) 
(Overføring fra driftsregnskapet (økt inntekt 097000.9400.880) kr 180 000) 
 
Ekstraordinære avdrag på lån (økt utgift 051000.9200.870) kr 180 000 
 
Berlevåg Aktivitetslag: 
Formannskapet vedtok i møte 03.05.11 sak 27/11 å bevilge kr 15 000,- til Berlevåg 
Aktivitetslag til opprusting av kjøkkenet på Husmorstua. Beløpet skulle dekkes inn 
ved neste budsjettregulering (økt utgift 147000.1110.100) kr 15 000,-. 
 
Egenkapitalfond: 
Saldo på egenkapitalfondet per 1. Juni 2011 er kr. 334 278.  
Utviklingsenheten har fått flere søknader om egenkapitalstøtte samt at det er kommet 
signaler om at flere vil søke egenkapitalstøtte til fartøykjøp. Rådmannen foreslår 
derfor at det resterende av overskuddet kr 344 380,12 avsettes til egenkapitalfondet 
(økt utgift 154000.9300.880) kr 344 380,12 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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TILFØRSEL AV MIDLER TIL EGENKAPITALFONDET 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 153   

Arkivsaksnr.: 11/420   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

49/11 Formannskapet 14.06.2011 

/ Kommunestyret  

 

Innstilling: 

Innstilling ettersendes. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Saldo på egenkapitalfondet er pr i dag kr 334 000,-.  
 
Vi har to søknader inn som til sammen vil innebære utbetalinger på ca 1,2 millioner. 
I tillegg har vi fått sterke signaler  om at vi vil motta enda en søknad  – her vil 
utbetalingen ligge på ca 500 000 kroner. 
 
Samlet sett er behovet med andre ord 1,7 millioner i tiden som kommer 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FRA MOTORFERDSELSLOVEN 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/408   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

50/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Berlevåg Jeger og Fiskeforenings ungdomsutvalg gis dispensasjon for kjøring med 
lett terrengkjøretøy på barmark fra RV 890 til Langholla i Kongsfjordelva 23-24.07.11. 
Kjøringen skal skje etter tidligere kjerrevei. Det forutsettes at det tas tilbørlig hensyn til 
naturen i området og at det vises særlig varsomhet ved nedbør. 
 
Det gis dispensasjon for 2 turer med retur. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Berlevåg Jeger og Fiskeforenings ungdomsutvalg har søkt om dispensasjon for 
kjøring med ATV fra FV 890 til Langholla. Anledningen er at det skal avholdes 
ungdomsdøgn den 23. – 24. juli. I denne forbindelse søkes det om dispensasjon for å 
frakte diverse utstyr fra parkeringsplassen til elva.  
 
Vurdering: 
Rådmannen trår at det gis dispensasjon for 2 turer med retur. 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FOR BARMARKSKJØRING 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/415   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

51/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Med henvisning til innsendt legeattest gis Jonny Bertheussen dispensasjon for kjøring 
med ATV på barmark fra FV 890 langs gammel traktorvei til familiens hytte på 
Grønnbakken. 
 
Det gis dispensasjon for inntil 10 turer inneværende sesong (2011). 
 
Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med penn eller annet som ikke kan viskes 
bort før kjøringen tar til og skal medbringes under kjøringen. 
 
Dersom helsetilstanden er uforandret neste år, må ny søknad med ny legeattest 
sendes.  
 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Jonny Bertheussen har søkt om dispensasjon for kjøring med ATV fra FV 890 til 
familiens hytte på Grønnbakken. Han har lagt legeattest ved søknaden. 
 
Tilsvarende søknad ble innvilget i 2010. 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad med legeattest 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FOR BARMARKSKJØRING 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/418   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

52/11 Formannskapet 14.06.2011 

 

Innstilling: 

Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Kjell-Gunnar Johnsen, 9980 BERLEVÅG. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 
 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
 
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Kjell-Gunnar Johnsen har søkt om fornyelse av sin dispensasjon for kjøring fra 
Stormyra til Gulgo. Siden 1991 har praksis vært å gi hytteeiere i Gulgo slik 
dispensasjon for 10 turer per sesong i fem år. 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 

 


